
Protokoll fört vid Idala Villaägare Ekonomisk
Förenings årsmöte 22 juni 2022 18:30 på
Gröningen (höga gungorna)

16 medlemmar närvarade på mötet

1. Ordförande Karin Delin hälsade alla välkomna, presenterade styrelsen och förklarade
mötet öppnat.

2. Dagordningen godkändes.
3. Ordförande Karin Delin valdes att leda mötet.
4. Till justeringsmän valdes Mikael Hansson och Hanna Markström
5. Kallelsen till årsmötet godkändes.
6. Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes. I korthet:

a. Markägaren har informerats om våra planer för gröningen och har inga
invändningar men vill hållas informerad.

b. Vi berättade för kommunen vad vi tyckte om deras planer för Idala. De
lyssnade och tog intryck.

7. Revisorernas verksamhetsberättelse godkändes.
8. Kassören Joakim Svensson redogjorde för föreningens kostnader och intäkter,

varefter balansräkningen godkändes av mötet. (I korthet: 20 färre betalande än 2021,
kostnader för hemsida, bankavgifter och arvoden.)

9. Styrelseledamöterna beviljades ansvarsfrihet.
10. Årsavgiften för 2023 förblir oförändrad (100 kr per år).
11. Arvoden (2300 kr) för 2023 lämnades oförändrade.
12. Till ordinarie styrelseledamöter på 2 år omvaldes Anita Andersson och Per Karlsson.

Till ordinarie styrelsesuppleanter på 1 år valdes Ewa Romberg (nyval) och Martin
Joustra (nyval).

13. Till ordförande på 1 år valdes Karin Delin (omval).
14. Till revisor på 2 år omvaldes Ingrid Lundin.
15. Till revisorssuppleant på 2 år valdes Henrik Larkander (nyval).
16. Till valberedning valdes Hanna Markström (1 år kvar). Den andra platsen i

valberedningen lyckades mötet inte fylla
a. Styrelsen ges i uppdrag att fylla vakansen i valberedningen på bästa sätt.

17. Allmän information
a. Det byggs på Idalafältet (som beslutat sedan länge).
b. Hanna rapporterar att kommunen undersöker olika möjligheter för

Hasslemölla (ex renovering eller att riva och bygga nytt i samma stil).
18. Inkomna motioner, samt övrigt

a. Gunilla & Sven-Arne Anderssons motion om fibernät:
i. Styrelsens intresse för att driva detta är svalt. Andra intresserade lyser

med sin frånvaro.
ii. Votering om huruvida styrelsen ska driva detta vidare: Fyra för, sex

emot. Motionen avslås.
b. Hanna Markstöms motion om föreningens framtid:



i. Stadgarna är daterade. Styrelsen uppdras att uppdatera, och då
också se över om styrelsen kan bantas. Sker enligt Magnus som
följer: Skapa utkast. Anta det vid ett extra möte, alternativt nästa
årsmöte. Därefter anmäla uppdateringen hos Bolagsverket (vilket
kostar åtminstone 1000 kr).

ii. Vem ansvarar för för gröningen i allmänhet, och lekplatsens säkerhet i
synnerhet? Styrelsen uppdras undersöka saken, och Magnus kollar
lite allmänt med en vän som bygger lekplatser i Malmö

iii. Karin meddelar att det inte är möjligt att gå ihop med vägföreningen.
En vägsamfällighet får endast arbeta med att förvalta samfälligheten
och kan inte ha andra uppdrag. Möjligen kan man gemensamt
administrera de två föreningarna men det verkar saknas intresse för
att göra detta inom vägföreningen.

c. Byte av föreningsform
i. Det är sannolikt ingen större skillnad, tror mötet, men kan undersökas

i samband med att stadgarna uppdateras,
d. Få gröningen klippt, snarast:

i. Vore bäst om någon i föreningen med tonåringar och åkgräsklippare
kan ordna det för en smärre peng. Anlita annars något av företagen i
trakten.

ii. Karin lägger ut meddelande i Facebookgruppen samt kollar med sina
grannar (som har åkgräsklippare).

19. Mötet avslutades
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